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PROTOKÓŁ Nr  XLVII/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 16 listopada 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 15 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1330 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki                                                                                                                               
11. Konstanty Ruciński                                                                                                                      
12. Sławomir Szczur                                                                                                                          
13. Włodzimierz Warmus                                                                                                                           
14. Paweł Wąs                                                                                                                                         
15. Mirosław Włóka 

 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Zastępca Burmistrza Sulejowa                                      Dorota Jankowska 
2. Burmistrz Sulejowa                                                       Wojciech Ostrowski 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Radca Prawny                                                                Piotr Organka 
5. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
6. Pracownik MZK                                                            Małgorzata Lenartowicz 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia XLVII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Zastępcę Burmistrza 
Sulejowa, kierowników referatów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali.  
   
Radny                                                                                                                                            
Sebastian Gaik 

       Zapytał, czy dzisiejsza sesja zwołana jest na czyjś wniosek.   
  
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

 Odczytał wniosek Burmistrza Sulejowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  
 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 

     Zgłosił zmianę do porządku obrad. Wnioskował do Burmistrza o zdjęcie z porządku obrad                              
      projektu uchwały w sprawie lokalizacji, zasad funkcjonowania i Regulaminu Targowiska. 
      Uważa, że w regulaminie targowiska nie uwzględniono wszystkich istotnych zapisów  
      dotyczących naszego targowiska.  
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
      Prosiła o dalsze procedowanie porządku obrad.  
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Na obrady sesji przybył radny Jan Ratajczyk.  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie lokalizacji, zasad funkcjonowania i Regulaminu 

Targowiska. 
6. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
7. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
8. Zakończenie obrad. 

 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

 

P u n k t  3 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wieczorek kierownik referatu podatków  
i opłat.                                                                                                                                                          
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                     

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                           13 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVII/396/2017 w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Na obrady sesji przybyli radni Jacek Ciapała i Rafał Fogiel.  
 

 
Punkt 4 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wieczorek kierownik referatu podatków  
i opłat.                                                                                                                                                          
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał, dlaczego w uchwale nie uwzględniono stawki za rezerwację.  
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
       Wyjaśniła, że wysokość opłaty rezerwacyjnej ustala się Zarządzeniem.  
 
Radny 
Sebastian Gaik 
        Zapytał, dlaczego ponownie rozpatrywany jest projekt uchwały w sprawie opłaty  
        targowej. Jakimi zapisami różnią się te uchwały.  
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
         Poinformowała, że w dzisiejszym projekcie uchwały zostały uwzględnione wszystkie  
         uwagi wniesione przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
     
               
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

  wstrzymujących        3 
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVII/397/2017 w sprawie opłaty 
targowej. 
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Punkt 5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie lokalizacji, zasad funkcjonowania i Regulaminu 
Targowiska. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Lenartowicz pracownik Miejskiego Zarządu  
Komunalnego w Sulejowie.  

 
Radny 
Sebastian Gaik 

     Zapytał, z jakich przepisów wynika, kto jest administratorem targowiska.  
 
Pracownik MZK 
Małgorzata Lenartowicz 
     Poinformowała, że wynika to z art. 30 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/398/2017 w sprawie lokalizacji, 
zasad funkcjonowania i Regulaminu Targowiska. 
 

 

Punkt 6 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
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Punkt 7 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
        Poinformował, że na dzisiejszą sesję przyszli mieszkańcy ulicy Świerkowej w sprawie 
        założenia oświetlenia ulicznego na tej ulicy.  
        Pisma o realizację tego zadania były kierowane do Urzędu Miejskiego w Sulejowie 
        w roku 2004, 2008, 2014 i 2017.  
        Prosił o uwzględnienie tego zadania w budżecie na 2018 r.  Jest to ulica położona  
        przy lesie. Oświetlenie uliczne wpłynie na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców.  
 

 
Mieszkanka ul. Świerkowej  
Pani Kaczmarek 
       Przekazała, że od 2004 roku mieszkańcy ul. Świerkowej występują z prośbą o wykonanie  
       oświetlenia ulicznego na ich ulicy. Obecnie ich bezpieczeństwo i życie jest zagrożone.  
       Bardzo proszą radnych Rady Miejskiej w Sulejowie i Burmistrza Sulejowa o realizację  
       tego zadania.  

 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Poinformował, że: 
 

    - przy ul. Koneckiej koło bloku jest złamane drzewo, mieszkańcy proszą                                                    
       o uporządkowanie tego miejsca, 
    - otrzymał pismo z Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przystanku  
      autobusowego przy drodze nr 742 – na jakim etapie jest realizacja,  
    - mieszkańcy proszą o uruchomienie punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych  
      po kilka godzin dziennie, 
   - należy naprawić jedną lampę oświetlenia ulicznego od cmentarza róg ulicy Polna                                        
      i Milejowska. 
   - należy naprawić lampę oświetlenia ulicznego róg ulic Polna a Milejowska, 
   - należy naprawić lampę oświetlenia ulicznego róg ul. Klasztorna a rondo.  
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 

Kierownik 
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Ilona Zawisza 
        Wyjaśniła, że teren koło bloków przy ul. Koneckiej w Sulejowie zostanie uporządkowany  
         już w piątek.  
 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

      Wnosił o przestawienie zegara, ponieważ lampy na targowicy zapalają się za wcześnie. 
      Otrzymał w tej sprawie odpowiedź, ale jest dla niego niezrozumiała. 
 
      Wnioskował o zabezpieczenie środków finansowych na założenie monitoringu. 
      Czy radni będą popierać ten wiosek, żeby zadanie to zrealizować w 2018 r.  
 
      Przypomniał o konieczności położenia nakładki asfaltowej na ulicy Nadrzecznej.  
 
 

Radny 
Mirosław Włóka 
      Wnioskował o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 2018 r. na budowę  
      drogi do cmentarza we Włodzimierzowie. 

 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
       Wnosił o ustawienie 1 lampy oświetlenia ulicznego na odcinku od placu straży do  
        mostu w Przygłowie, 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
        Poinformował, że w najbliższym czasie na ulicy Klasztorna zgodnie z realizacją  
        inwestycji gminnych nastąpi wymiana oświetlenia ulicznego na LED.  
        Obecne lampy są w dobrym stanie i można je zagospodarować do uzupełnienia  
        oświetlenia ulicznego.  
         
 
Radny  
Konstanty Ruciński 
     Podziękował za wykonanie ulicy Podwłodzimierzów w Sulejowie.  
     Podziękował za usunięcie progów zwalniających na ul. Krakowskiej w Sulejowie. 
     Podziękował za oznakowanie skrzyżowania przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
     w Sulejowie. 
 

 
 
 
 

Radny 



8 
 

Ireneusz Kuczyński 
    Zapytał jak została załatwiona sprawa „ Akcja Zima 2014/2015” z Panem Marianem  
    Kacprzykiem.  
    Prosił o informację w sprawie całkowitego zadłużenia MZK. 
    Jaki jest całkowity koszt budowy żłobka.  
      

Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
        Wyjaśniła, że w sprawie Akcji Zima 2014/2015 trwa sprawa w sądzie. 
         Prowadzone są rozmowy o zawarcie ugody.  
         Poinformowała, że po podpisaniu protokołu likwidacyjnego MZK zostanie ustalony 
         stan zobowiązań. Wówczas będzie można udzielić odpowiedzi.  
 
Radny 
Sebastian Gaik 
         Poinformował, że sprawy dotyczące Miejskiego Zakładu Komunalnego nie zostały  
         zamknięte jeżeli nie można ustalić stanu zadłużenia.  
         Uchwała Rady Miejskiej w Sulejowie określała likwidacje MZK na dzień 30 września  
         2017 r.   

 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 

     Wyjaśniła, że obecnie ustalany jest bilans zamknięcia MZK.  
     Prosiła o sformułowanie pytania na piśmie celem udzielenia odpowiedzi.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
      Zapytał, dlaczego radni nie otrzymali sprawozdania finansowego MZK za miesiąc lipiec,  
      sierpień, wrzesień 2017 r.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
      Przypomniał o wymianie szyby w przystanku autobusowym przy sali OSP w Zalesicach. 
 
Radny 
Paweł Wąs 
      Wnioskował o naprawę domku na placu zabaw w przedszkolu w miejscowości Poniatów.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał kiedy zostanie naprawiona nawierzchnia ulicy przy Przychodni Zdrowia                                 
       w Sulejowie. 
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Poinformował, że został wybrany wykonawca na wykonanie nakładki przy Przychodni 
       Zdrowia w Sulejowie.  
 

 
Punkt 8 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLVII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 16 listopada 2017 r.                              
o godzinie 1450.                       
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